

2026 Mastercard Surprise Rewards Quarter Lucky Draw Terms and Conditions

Promotional Period ("Promotional Period")

The Promotional Period spans from 1 July to 30 September 2026, both dates inclusive.

The Lucky Draw (the "Lucky Draw") is offered by The Mastercard Asia Pacific Hong Kong Ltd ("Mastercard") in the Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong").

Eligible Participants ("Participant")

Subject to these terms and conditions, to be considered a Participant, you must meet all the following requirements:

1. Have a following valid Mastercard ("Eligible Mastercard")
 - I. Personal Credit, Debit, or Prepaid Mastercard issued by any of the following Hong Kong or Macau issuers; or

Hong Kong Issuers:

33 FINANCIAL SERVICES LIMITED
AEON CREDIT SERVICE (ASIA) CO., LTD.
BANK OF CHINA (HONG KONG) LIMITED
BANK OF DONGGUAN INTERNATIONAL LIMITED
BOC CREDIT CARD (INTERNATIONAL) LIMITED
CHINA CITIC BANK INTERNATIONAL LIMITED
CHINA CONSTRUCTION BANK (ASIA) CORPORATION LIMITED
CHINA YINSHENG FINANCE (HOLDING) LIMITED
CHONG HING BANK LIMITED
CITIBANK (HONG KONG) LIMITED
CMB WING LUNG BANK LIMITED
DAH SING BANK LTD.
DBS BANK (HONG KONG) LIMITED
FUBON BANK (HONG KONG) LIMITED
HANG SENG BANK LIMITED

HKT PAYMENT LIMITED
INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA (ASIA) LIMITED
KEY SOLUTION VENTURE LIMITED
MOX BANK LIMITED
OCBC BANK (HONG KONG) LIMITED
OCTOPUS CARDS LIMITED
SHANGHAI COMMERCIAL BANK LTD.
STANDARD CHARTERED BANK (HONG KONG) LIMITED
THE BANK OF EAST ASIA LIMITED
THE HONGKONG AND SHANGHAI BANKING CORPORATION LIMITED
UNITED ASIA FINANCE LIMITED
WELAB BANK LIMITED

Macau Issuers:

BANCO COMERCIAL DE MACAU, S.A.
BANCO NACIONAL ULTRAMARINO S.A.
BANK OF CHINA (MACAU) LIMITED
BOC CREDIT CARD (INTERNATIONAL) LIMITED
INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA (MACAU) LIMITED
LUSO INTERNATIONAL BANKING LTD
OCBC BANK (MACAU) LIMITED

II. HSBC Platinum Business Mastercard, HSBC World Business Mastercard, HSBC Business Debit Mastercard, Hang Seng Bank HKD Commercial World Mastercard, Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard, BEA Corporate Card, Shanghai Commercial Bank Business Credit Mastercard, ICBC Corporate Mastercard, Dah Sing Business Mastercard, CMB Wing Lung Corporate Mastercard, Tai Fung Mastercard Commercial Card, CNCBI Business Card, CYS USD Commercial Card, 33 Financial Business Staff ID Prepaid Card, 33 Financial Business USD Prepaid Card, Dah Sing Business Multi-Currency Mastercard Debit Card ; or

III. Newly issued Mastercard that will be announced on the Mastercard website (specials.priceless.com); and

2. The Eligible Mastercard must be valid and in good standing until 10 November 2026; and
3. Have made any transaction using the Eligible Mastercard via any payment method during the Promotional Period (based on the transaction date printed on the sales slip) (“Eligible Transaction”).

During the Promotional Period, any person who meets the above requirements will be automatically eligible to participate in the Lucky Draw. Based on a single sales slip, each Eligible Transaction will be awarded a chance to enter the Lucky Draw. For Eligible Mastercard issued by Hong Kong: Eligible Transactions in Macau physical merchants will be awarded 20 chances to the lucky draw. Eligible Transactions in other overseas physical merchants will be awarded to 15 chances to the lucky draw. Eligible Transaction in Hong Kong dining merchants will be awarded 10 chances to the lucky draw. Eligible Transaction in Hong Kong public transportation ^ will be awarded 5 chances to the lucky draw. For Eligible Mastercard issued by Macau: Eligible Transactions in Hong Kong physical merchants will be awarded 20 chances to the lucky draw. Eligible Transactions in other overseas physical merchants will be awarded to 15 chances to the lucky draw. Eligible Transaction in Macau dining merchants will be awarded 10 chances to the lucky draw. Eligible Transaction in Macau public transportation * will be awarded 5 chances to the lucky draw.

^Only applicable to public transportation that supports payment by Eligible Mastercard, including but not limited to MTR , Franchised Buses, Franchised and Licensed Ferry Services, Trams and Taxis.

* Only applicable to public transportation that supports payment by Eligible Mastercard, including but not limited to railway , buses, ferries and taxis.

Mastercard will verify the Eligible Transaction according to the clearing records we hold and the merchant codes / transaction type issued by Mastercard or a merchant’s acquiring bank from time to time. Any transaction proceeded by Mastercard Global Clearing Management System will be entitled for Lucky Draw chance. Eligible Transaction will be shown in your monthly bank statement.

Eligible transaction will be enrolled to 2026 Mastercard Surprise Rewards (Monthly) Lucky Draw automatically. Participant can refer to Mastercard website (specials.priceless.com) for the 2026 Mastercard Surprise Rewards (Monthly) Lucky Draw Terms and Conditions.

Any person who violates applicable laws and regulations will be rendered ineligible to participating in the Lucky Draw.

Participants are required to keep all original sales slips or official payment records of the Eligible Transactions. In case of any dispute, we reserve the right to request these documents, as well as any

additional documents or evidence that may be necessary, at any stage during or after the Lucky Draw. Any documents or evidence submitted will be retained by us and will not be returned.

Prizes

On 26 October 2026, 11 Lucky Draw winners ("Winner") will be randomly drawn by a computer among the Participants. Each winner will be eligible to receive a prize. Mastercard will give out total of 11 prizes ("Prize"), which include:

Number of Winners	Quarter Lucky Draw Prize
1	Worth HKD\$388,888 Spending Credit
10	Worth HKD\$8,888 Spending Credit

Every Eligible Mastercard may win once at most.

The Spending Credit will be credited directly to the Winners' Eligible Mastercard accounts by 10 November 2026.

If a Winner's Eligible Mastercard is no longer valid for the above date, the Winner will be deemed to have forfeited their prize.

The Prizes are non-exchangeable, non-transferrable, and non-redeemable for cash.

Announcement of the Lucky Draw result

The results of the Lucky Draw will be published in The Standard and Sing Tao Daily newspapers on 3 November 2026. They will also be announced on the Mastercard website (specials.priceless.com) on the same day. The result announcement will display the first 6 and last 4 digits of the Winner's Mastercard. Participants are welcome to email Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com or call (+852) 800966677 to verify the winner's qualification.

General

The Prizes provided under this Lucky Draw are non-transferable and cannot be exchanged for cash.

Mastercard has the sole and absolute discretion in, according to the relevant clauses of this Terms and Conditions, determining a person's eligibility to enter the Lucky Draw and/ or receive any Prizes. If, at any time, Mastercard becomes aware of a person's failure to comply with these terms and conditions,

whether during or after the Promotional Period, Mastercard reserves the right to disqualify the Participant from participating in the Lucky Draw and receiving a Prize.

Mastercard further reserves the right to disqualify a Participant from the Lucky Draw if he/she fails to comply with these terms and conditions, engages in tampering with the Lucky Draw, exhibits abusive, deceit and/or fraudulent behavior in relation to the Lucky Draw, makes false representations or statements, or violates any applicable laws or regulations. If a Participant is disqualified from the Lucky Draw, a Prize may be subsequently revoked and reclaimed.

The Winner is responsible for complying (at his/her own expense) with any applicable laws that require the payment of taxes, duties, levies, or similar charges related to their Prize, and we shall not be held responsible for such obligations.

No person other than the Lucky Draw Participant and us will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or benefit from any provisions of these terms and conditions.

In the event of any dispute arising from the Lucky Draw, our decision shall be final and conclusive.

If any conflict arises between the information provided in the promotional materials and these terms and conditions, these terms and conditions shall prevail.

The Lucky Draw is subject to the prevailing regulatory requirements.

The Lucky Draw will be held in Hong Kong. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong, and each Lucky Draw Participant submits to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of the promotional materials and these terms and conditions, the English version shall prevail.

Trade Promotion Competition Licence No: 61423-30 (Applicable to HKSAR only)

Enquiry hotline (Mon - Fri: 9am to 6pm, excluding public holidays): (+852) 800966677

Enquiry email: Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com

2026 Mastercard Surprise Rewards Monthly Lucky Draw Terms and Conditions

Promotional Period (“Promotional Period”)

The Promotional Period spans from 1 July to 30 September 2026, both dates inclusive. A lucky draw will be run for every month during the Promotional Period. Total 3 lucky draws during the Promotional Period.

The Lucky Draw (the “Lucky Draw”) is offered by The Mastercard Asia Pacific Hong Kong Ltd (“Mastercard”) in the Hong Kong Special Administrative Region (“Hong Kong”).

Eligible Participants (“Participant”)

Subject to these terms and conditions, to be considered a Participant, you must meet all the following requirements:

1. Have a following valid Mastercard (“Eligible Mastercard”)
 - I. Personal Credit, Debit, or Prepaid Mastercard issued by any of the following Hong Kong or Macau issuers; or

Hong Kong Issuers:

33 FINANCIAL SERVICES LIMITED
AEON CREDIT SERVICE (ASIA) CO., LTD.
BANK OF CHINA (HONG KONG) LIMITED
BANK OF DONGGUAN INTERNATIONAL LIMITED
BOC CREDIT CARD (INTERNATIONAL) LIMITED
CHINA CITIC BANK INTERNATIONAL LIMITED
CHINA CONSTRUCTION BANK (ASIA) CORPORATION LIMITED
CHINA YINSHENG FINANCE (HOLDING) LIMITED
CHONG HING BANK LIMITED
CITIBANK (HONG KONG) LIMITED
CMB WING LUNG BANK LIMITED
DAH SING BANK LTD.
DBS BANK (HONG KONG) LIMITED
FUBON BANK (HONG KONG) LIMITED

HANG SENG BANK LIMITED
HKT PAYMENT LIMITED
INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA (ASIA) LIMITED
KEY SOLUTION VENTURE LIMITED
MOX BANK LIMITED
OCBC BANK (HONG KONG) LIMITED
OCTOPUS CARDS LIMITED
SHANGHAI COMMERCIAL BANK LTD.
STANDARD CHARTERED BANK (HONG KONG) LIMITED
THE BANK OF EAST ASIA LIMITED
THE HONGKONG AND SHANGHAI BANKING CORPORATION LIMITED
UNITED ASIA FINANCE LIMITED
WELAB BANK LIMITED

Macau Issuers:

BANCO COMERCIAL DE MACAU, S.A.
BANCO NACIONAL ULTRAMARINO S.A.
BANK OF CHINA (MACAU) LIMITED
BOC CREDIT CARD (INTERNATIONAL) LIMITED
INDUSTRIAL AND COMMERCIAL BANK OF CHINA (MACAU) LIMITED
LUSO INTERNATIONAL BANKING LTD
OCBC BANK (MACAU) LIMITED

II. HSBC Platinum Business Mastercard, HSBC World Business Mastercard, HSBC Business Debit Mastercard, Hang Seng Bank HKD Commercial World Mastercard, Hang Seng Commercial Multi-Currency Debit Mastercard, BEA Corporate Card, Shanghai Commercial Bank Business Credit Mastercard, ICBC Corporate Mastercard, Dah Sing Business Mastercard, CMB Wing Lung Corporate Mastercard, Tai Fung Mastercard Commercial Card, CNCBI Business Card, CYS USD Commercial Card, 33 Financial Business Staff ID Prepaid Card , 33 Financial Business USD Prepaid Card, Dah Sing Business Multi-Currency Mastercard Debit Card ; or

III. New issued Mastercard that will be announced on the Mastercard website (specials.priceless.com); and

2. The Eligible Mastercard must be valid and in good standing until 10 November 2026; and
3. Have made any transaction using the Eligible Mastercard via any payment method during the Promotional Period (based on the transaction date printed on the sales slip) (“Eligible Transaction”).

During the Promotional Period, any person who meets the above requirements will be automatically eligible to participate in the Lucky Draw. Based on a single sales slip, each Eligible Transaction will be awarded a chance to enter the Lucky Draw. Mastercard will verify the Eligible Transaction according to the clearing records we hold and the merchant codes / transaction type issued by Mastercard or a merchant’s acquiring bank from time to time. Any transaction proceeded by Mastercard Global Clearing Management System will be entitled for Lucky Draw chance. Eligible Transaction will be shown in your monthly bank statement.

Eligible transaction will be enrolled to 2026 Mastercard Surprise Rewards Quarter Lucky Draw automatically. Participant can refer to Mastercard website (specials.priceless.com) for the 2026 Mastercard Surprise Rewards Quarter Lucky Draw Terms and Conditions.

During Promotional Period, 3 lucky draws will be held. One lucky draw will be held each month.

1st round lucky draw (July): for Eligible Transaction from 1 July to 31 July 2026

2nd round lucky draw (August): for Eligible Transaction from 1 August to 31 August 2026

3rd round lucky draw (September): for Eligible Transaction from 1 September to 30 September 2026

Any person who violates applicable laws and regulations will be rendered ineligible to participating in the Lucky Draw.

Participants are required to keep all original sales slips or official payment records of the Eligible Transactions. In case of any dispute, we reserve the right to request these documents, as well as any additional documents or evidence that may be necessary, at any stage during or after the Lucky Draw. Any documents or evidence submitted will be retained by us and will not be returned.

Prizes

On 26 August 2026, 23 September 2026 and 26 October 2026, 300 Lucky Draw winners ("Winner") will be randomly drawn for each round of the lucky draw by a computer among the Participants. Each winner will be eligible to receive a prize. Mastercard will give out total of 300 prizes ("Prize") in each round of the lucky draw, which include:

Number of Winners	Monthly Lucky Draw Prize
300	Worth HKD\$888 Spending Credit

Every Eligible Mastercard may win once in each round lucky draw at most. Every Eligible Mastercard may have the chance to win the lucky draw for 3 times at most during the Promotion Period.

The Spending Credit will be credited directly to the Winners' Eligible Mastercard accounts by 10 September 2026, 9 October 2026 and 10 November 2026 for each round of the lucky draw.

If a Winner's Eligible Mastercard is no longer valid for the above dates, the Winner will be deemed to have forfeited their prize.

The Prizes are non-exchangeable, non-transferrable, and non-redeemable for cash.

Announcement of the Lucky Draw result

The results of the Lucky Draw will be published in The Standard and Sing Tao Daily newspapers on 3 September 2026, 2 October 2026 and 3 November 2026 for each round of the lucky draw. They will also be announced on the Mastercard website (specials.priceless.com) on the same day. The result announcement will display the first 6 and last 4 digits of the Winner's Mastercard. Participants are welcome to email Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com or call (+852) 800966677 to verify the winner's qualification.

General

The Prizes provided under this Lucky Draw are non-transferable and cannot be exchanged for cash.

Mastercard has the sole and absolute discretion in, according to the relevant clauses of this Terms and Conditions, determining a person's eligibility to enter the Lucky Draw and/ or receive any Prizes. If, at any time, Mastercard becomes aware of a person's failure to comply with these terms and conditions, whether during or after the Promotional Period, Mastercard reserves the right to disqualify the Participant from participating in the Lucky Draw and receiving a Prize.

Mastercard further reserves the right to disqualify a Participant from the Lucky Draw if he/she fails to comply with these terms and conditions, engages in tampering with the Lucky Draw, exhibits abusive, deceit and/or fraudulent behavior in relation to the Lucky Draw, makes false representations or statements, or violates any applicable laws or regulations. If a Participant is disqualified from the Lucky Draw, a Prize may be subsequently revoked and reclaimed.

The Winner is responsible for complying (at his/her own expense) with any applicable laws that require the payment of taxes, duties, levies, or similar charges related to their Prize, and we shall not be held responsible for such obligations.

No person other than the Lucky Draw Participant and us will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or benefit from any provisions of these terms and conditions.

In the event of any dispute arising from the Lucky Draw, our decision shall be final and conclusive.

If any conflict arises between the information provided in the promotional materials and these terms and conditions, these terms and conditions shall prevail.

The Lucky Draw is subject to the prevailing regulatory requirements.

The Lucky Draw will be held in Hong Kong. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of Hong Kong, and each Lucky Draw Participant submits to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of the promotional materials and these terms and conditions, the English version shall prevail.

Trade Promotion Competition Licence No: 61420-22 (Applicable to HKSAR only)

Enquiry hotline (Mon - Fri: 9am to 6pm, excluding public holidays): (+852) 800966677

Enquiry email: Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com

2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每季抽獎條款及細則

優惠推廣期（「推廣期」）

優惠推廣期為 2026 年 7 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日（包括首尾兩天）。此抽獎活動（「抽獎活動」）由 Mastercard Asia Pacific Hong Kong Ltd（「Mastercard」）於香港特別行政區（「香港」）舉行。

合資格參加者（「合資格參加者」）

受本條款及細則約束，若您符合以下所有條件，將被視為合資格參加者：

1. 持有以下 Mastercard（「合資格 Mastercard」）
 - I. 由以下任何香港或澳門發卡機構發出之有效個人信用卡、扣賬卡或預付卡；或
香港發卡機構：

三三金融服務有限公司
AEON 信貸財務(亞洲)有限公司
中國銀行（香港）有限公司
東莞銀行(國際) 有限公司
中銀信用卡(國際)有限公司
中信銀行(國際)有限公司
中國建設銀行(亞洲)股份有限公司
中國銀盛金融信貸控股有限公司
創興銀行
花旗銀行（香港）
招商永隆銀行
大新銀行
星展銀行(香港)有限公司
富邦銀行
恒生銀行

HKT PAYMENT LIMITED
中國工商銀行（亞洲）
KEY SOLUTION VENTURE LIMITED
MOX BANK LIMITED
華僑銀行
八達通卡有限公司
上海商業銀行有限公司
渣打銀行(香港)有限公司
東亞銀行
香港上海滙豐銀行
亞洲聯合財務
WELAB BANK LIMITED

澳門發卡機構：

澳門商業銀行股份有限公司
大西洋銀行股份有限公司
中國銀行(澳門)股份有限公司
中銀信用卡(國際)有限公司
中國工商銀行(澳門)股份有限公司
澳門國際銀行股份有限公司
華僑銀行(澳門)股份有限公司

II. 滙豐白金公司 Mastercard、滙豐環球公司 Mastercard、滙豐商業扣賬 Mastercard、恒生港元商務 World Mastercard、恒生商務多貨幣 Mastercard 扣賬卡、東亞銀行公司卡、上海商業銀行商務信用卡、中國工商銀行（亞洲）公司卡、大新商務卡、招商永隆公司卡、大豐萬事達商務卡、信銀國際商務卡、中國銀盛美元商務萬事達卡、三三金融商務員工證預付卡、三三金融商務美元預付卡、大新營商多貨幣 Mastercard 扣賬卡；或

III. 新發行 Mastercard 於 Mastercard 網站（specials.priceless.com）內公布；及

2. 合資格 Mastercard 必須於 2026 年 11 月 10 日或之前仍然有效並且狀況良好；及
3. 於推廣期內（以簽賬存根上的交易日期為準）使用合資格 Mastercard 通過任何支付方式在任何商戶簽賬一次（「合資格簽賬」）。

於推廣期內，符合以上所有條件的任何人士都將自動有資格參加抽獎活動。以單一簽賬存根計算，每一項合資格交易都將獲得一次參加抽獎的機會；香港發行的合資格 Mastercard 於澳門實體商戶合資格交易將獲得 20 次抽獎的機會；其他海外實體商戶合資格交易將獲得 15 次抽獎的機會；香港本地餐飲合資格交易將獲得 10 次抽獎的機會；香港本地交通工具[^]合資格交易將獲得 5 次抽獎的機會。澳門發行的合資格 Mastercard 於香港實體商戶合資格交易將獲得 20 次抽獎的機會；其他海外實體商戶合資格交易將獲得 15 次抽獎的機會；澳門本地餐飲合資格交易將獲得 10 次抽獎的機會；澳門本地交通工具^{*}合資格交易將獲得 5 次抽獎的機會。

[^]只適用於接受合資格 Mastercard 付款之公共交通工具，包括但不限於港鐵、專營巴士、專營及持牌渡輪服務、電車及的士。

^{*}只適用於接受合資格 Mastercard 付款之公共交通工具，包括但不限於鐵路、巴士、渡輪及的士。

Mastercard 將根據 Mastercard 持有的交易結算記錄，根據 Mastercard 或個別商戶之收單銀行不時界定的商戶編號或交易類別釐定，核實合資格簽賬。任何交易透過 Mastercard 交易結算系統處理，將獲得抽獎機會，合資格簽賬會出現於發卡機構發出之月結單。

合資格簽賬會自動同步參加 2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每月抽獎。合資格參加者可於 Mastercard 網站（specials.priceless.com）上瀏覽 2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每月抽獎之條款及細則。任何違反適用法律和法規都將被取消參加抽獎活動的資格。

合資格參加者必須保留所有合資格簽賬的簽賬存根或正式交易記錄正本。在抽獎活動進行或結束後的任何階段，如有任何爭議，Mastercard 保留要求參加者提供這些文件及 / 或其他額外文件或證據的權利，以作核實。提交的任何簽賬存根、正式交易記錄及 / 或其他額外文件或證據將由 Mastercard 保留，並不予歸還。

獎品（「獎品」）

我們將於 2026 年 10 月 26 日從合資格參加者中由電腦隨機抽出 11 位抽獎活動之得獎者（「得獎者」）。這些得獎者將會各自得到 1 份獎品。Mastercard 將會送出總共 11 份獎品（「獎品」），包括：

得獎者人數	季度獎品
1 名	價值 HKD\$388,888 簽賬額
10 名	價值 HKD\$8,888 簽賬額

每合資格 Mastercard 只可最多獲得獎品一次。

Mastercard 會於 2026 年 11 月 10 日或之前將簽賬額自動存入得獎者的合資格 Mastercard 戶口內。

如果得獎者的合資格 Mastercard 在以上日子之前不再有效，則得獎者將被視為已放棄獎品。

獎品不可退換、不可轉讓，亦不可兌換現金。

公佈抽獎結果

抽獎結果將於 2026 年 11 月 3 日在英文虎報及星島日報上公佈。同日，Mastercard 網站 (specials.priceless.com) 上也將公佈這些結果。得獎結果將會顯示得獎者卡號頭 6 及尾 4 號碼，參加者歡迎電郵 Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com 或致電(+852) 800966677 核實得獎者身份。

一般事項

本抽獎活動提供的獎品不可轉讓，且不可兌換現金。

Mastercard 根據此條款及細則適用條文，對於決定某人是否有資格參加抽獎和/或獲得獎品享有唯一和絕對的酌情權。如果 Mastercard 在任何時候（無論是在推廣期還是之後）發現任何人未能遵守這些條款及細則，Mastercard 保留取消該參與者參加抽獎活動及獲得獎品的資格。

如果抽獎參加者未能遵守這些條款和條件及細則、操縱抽獎、再參與抽獎過程中表現出任何舞弊、欺詐及 / 或欺騙行為、做出虛假的陳述或聲明，或違反任何適用的法律或法規，Mastercard 保留取消該參加者的資格的權利。如果抽獎參加者被取消資格，獎品可能會隨後被撤銷和收回。

得獎者有責任遵守（由他／她自行承擔費用）任何要求支付與獎品相關的稅款、關稅、徵費或類似費用的法律，Mastercard 對此不承擔任何責任。

除抽獎參加者及 Mastercard 以外，沒有其他人士有權按《合約（第三者權益）條例》強制執行這些條款及細則的任何條文，或享有這些條款及細則的任何條文下的權利。

因本抽獎活動而產生的任何爭議，Mastercard 的決定是最終並具約束力的。

如本宣傳品的內容與本抽獎活動條款及細則之間存在任何衝突差異，則以本文載列的條款及細則為準。

本抽獎活動受法律及監管條例約束。

本抽獎活動只於香港特別行政區舉行。這些條款及細則應按照香港特別行政區的法律進行解釋並適用，所有參加者均受香港特別行政區法律及其司法機構所管轄。

本推廣資料及這些條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文版本為準。

推廣生意的競賽牌照號碼：61423-30 (只適用於香港地區)

查詢熱線（星期一至五上午 9 時至 6 時，公眾假期除外）：(+852) 800966677

查詢電郵：Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com

2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每月抽獎條款及細則

優惠推廣期（「推廣期」）

優惠推廣期為 2026 年 7 月 1 日至 2026 年 9 月 30 日（包括首尾兩天）。共 3 輪抽獎，活動期間每一整個曆月一輪。此抽獎活動（「抽獎活動」）由 Mastercard Asia Pacific Hong Kong Ltd（"Mastercard"）於香港特別行政區（「香港」）舉行。

合資格參加者（「合資格參加者」）

受本條款及細則約束，若您符合以下所有條件，將被視為合資格參加者：

- 1. 持有以下 Mastercard（「合資格 Mastercard」）
 - I. 由以下任何香港或澳門發卡機構發出之有效個人信用卡、扣賬卡或預付卡；或香港發卡機構：

三三金融服務有限公司
AEON 信貸財務(亞洲)有限公司
中國銀行（香港）有限公司
東莞銀行(國際) 有限公司
中銀信用卡(國際)有限公司
中信銀行(國際)有限公司
中國建設銀行(亞洲)股份有限公司
中國銀盛金融信貸控股有限公司
創興銀行
花旗銀行（香港）
招商永隆銀行
大新銀行
星展銀行(香港)有限公司
富邦銀行
恒生銀行

HKT PAYMENT LIMITED
中國工商銀行（亞洲）
KEY SOLUTION VENTURE LIMITED
MOX BANK LIMITED
華僑銀行
八達通卡有限公司
上海商業銀行有限公司
渣打銀行(香港)有限公司
東亞銀行
香港上海滙豐銀行
亞洲聯合財務
WELAB BANK LIMITED

澳門發卡機構：

澳門商業銀行股份有限公司
大西洋銀行股份有限公司
中國銀行(澳門)股份有限公司
中銀信用卡(國際)有限公司
中國工商銀行(澳門)股份有限公司
澳門國際銀行股份有限公司
華僑銀行(澳門)股份有限公司

II. 滙豐白金公司 Mastercard、滙豐環球公司 Mastercard、滙豐商業扣賬 Mastercard、恒生港元商務 World Mastercard、恒生商務多貨幣 Mastercard 扣賬卡、東亞銀行公司卡、上海商業銀行商務信用卡、中國工商銀行（亞洲）公司卡、大新商務卡、招商永隆公司卡、大豐萬事達商務卡、信銀國際商務卡、中國銀盛美元商務萬事達卡、三三金融商務員工證預付卡、三三金融商務美元預付卡、大新營商多貨幣 Mastercard 扣賬卡；或

III. 新發行 Mastercard 於 Mastercard 網站（specials.priceless.com）內公布；及

2. 合資格 Mastercard 必須於 2026 年 11 月 10 日或之前仍然有效並且狀況良好；及
3. 於推廣期內（以簽賬存根上的交易日期為準）使用合資格 Mastercard 通過任何支付方式在任何商戶簽賬一次（「合資格簽賬」）。

於推廣期內，符合以上所有條件的任何人士都將自動有資格參加抽獎活動。以單一簽賬存根計算，每一項合資格交易都將獲得一次參加抽獎的機會。Mastercard 將根據 Mastercard 持有的交易結算記錄，根據 Mastercard 或個別商戶之收單銀行不時界定的商戶編號或交易類別釐定，核實合資格簽賬。任何交易透過 Mastercard 交易結算系統處理，將獲得抽獎機會，合資格簽賬會出現於發卡機構發出之月結單。

合資格簽賬會自動同步參加 2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每季抽獎。參加者可於 Mastercard 網站 (specials.priceless.com) 上瀏覽 2026 Mastercard 勁抽驚喜彩蛋- 每季抽獎之條款及細則。

於推廣期內，會進行 3 輪抽獎，每一個曆月一輪。

第一輪抽獎（7 月）：合資格簽賬日期為 2026 年 7 月 1 日至 7 月 31 日

第二輪抽獎（8 月）：合資格簽賬日期為 2026 年 8 月 1 日至 8 月 31 日

第三輪抽獎（9 月）：合資格簽賬日期為 2026 年 9 月 1 日至 9 月 30 日

任何違反適用法律和法規都將被取消參加抽獎活動的資格。

合資格參加者必須保留所有合資格簽賬的簽賬存根或正式交易記錄正本。在抽獎活動進行或結束後的任何階段，如有任何爭議，Mastercard 保留要求參加者提供這些文件及 / 或其他額外文件或證據的權利，以作核實。提交的任何簽賬存根、正式交易記錄及 / 或其他額外文件或證據將由 Mastercard 保留，並不予歸還。

獎品（「獎品」）

我們將分別於 2026 年 8 月 26 日、2026 年 9 月 23 日及 2026 年 10 月 26 日從每一輪合資格參加者中由電腦隨機抽出 300 位抽獎活動之得獎者（「得獎者」）。這些得獎者將會各自得到 1 份獎品。Mastercard 將會每次抽獎送出總共 300 份獎品（「獎品」），包括：

得獎者人數	每一曆月獎品
300 名	價值 HKD\$888 簽賬額

每合資格 Mastercard 每輪抽獎只可最多獲得獎品一次。每合資格 Mastercard 於推廣期內最多有機會中獎三次。

Mastercard 會分別於 2026 年 9 月 10 日、2026 年 10 月 9 日及 2026 年 11 月 10 日或之前將簽賬額自動存入該輪得獎者的合資格 Mastercard 戶口內。

如果得獎者的合資格 Mastercard 在以上日子之前不再有效，則得獎者將被視為已放棄獎品。

獎品不可退換、不可轉讓，亦不可兌換現金。

公佈抽獎結果

每一輪抽獎結果將分別於 2026 年 9 月 3 日、2026 年 10 月 2 日及 2026 年 11 月 3 日在英文虎報及星島日報上公佈。同日，Mastercard 網站 (specials.priceless.com) 上也將公佈這些結果。得獎結果將會顯示得獎者卡號頭 6 及尾 4 號碼，參加者歡迎電郵

Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com 或致電(+852) 800966677 核實得獎者身份。

一般事項

本抽獎活動提供的獎品不可轉讓，且不可兌換現金。

Mastercard 根據此條款及細則適用條文，對於決定某人是否有資格參加抽獎和/或獲得獎品享有唯一和絕對的酌情權。如果 Mastercard 在任何時候（無論是在推廣期還是之後）發現任何人未能遵守這些條款及細則，Mastercard 保留取消該參與者參加抽獎活動及獲得獎品的資格。

如果抽獎參加者未能遵守這些條款和條件及細則、操縱抽獎、再參與抽獎過程中表現出任何舞弊、欺詐及 / 或欺騙行為、做出虛假的陳述或聲明，或違反任何適用的法律或法規，Mastercard 保留取消該參加者的資格的權利。如果抽獎參加者被取消資格，獎品可能會隨後被撤銷和收回。

得獎者有責任遵守（由他／她自行承擔費用）任何要求支付與獎品相關的稅款、關稅、徵費或類似費用的法律，Mastercard 對此不承擔任何責任。

除抽獎參加者及 Mastercard 以外，沒有其他人士有權按《合約（第三者權益）條例》強制執行這些條款及細則的任何條文，或享有這些條款及細則的任何條文下的權利。

因本抽獎活動而產生的任何爭議，Mastercard 的決定是最終並具約束力的。

如本宣傳品的內容與本抽獎活動條款及細則之間存在任何衝突差異，則以本文載列的條款及細則為準。

本抽獎活動受法律及監管條例約束。

本抽獎活動只於香港特別行政區舉行。這些條款及細則應按照香港特別行政區的法律進行解釋並適用，所有參加者均受香港特別行政區法律及其司法機構所管轄。

本推廣資料及這些條款及細則的中英文本如有任何歧義或不一致，概以英文版本為準。

推廣生意的競賽牌照號碼：61420-22 (只適用於香港地區)

查詢熱線（星期一至五上午 9 時至 6 時，公眾假期除外）：(+852) 800966677

查詢電郵：Mastercard.HK.Campaign@mastercard.com